

Hej!

Skickar en lite kort sammanfattning av vårt möte igår 191002 i konferensrummet.

- Ungdomsavslutningen 191103 kl 15.00-18:00 i Bollhallen. Där behöver vi göra ett utskick med att varje lag anmäler; hur många spelare de haft under året som ska ha medalj? Allergier för maten? Individuella priser spelare? Viktigt att det kommer en representant (det namnet laget har fyllt i på arbetsfördelningslistan) från varje lag till planeringsmötet. Datum på möte?
- Årsfesten 191109 i Bollhallen. Ska vi i U-sektionen anordna en aktivitet för u-ledare innan (förslag mattcurling)? Eller/och reducera priset till u-ledare på kvällsbiljetten. Hur mycket har vi budgeterat för denna aktivitet?
- Kaffeförsäljningen. Detta var ett lagansvar och hur har detta följts upp? Hur mycket har vi kvar att sälja i varje lag? Enkät kommer att komma ut till föräldrarna för att föreningen ska få kritik.
- Kiosken: Info bör Styrelsen (Tommy) gå ut med. Projektplan, Tidsplan, arbetsfördelningar mm
- Kommunfest/Kommungalan 191205-06: Föreningen bör komma ut med arbetsfördelningen i god tid då det finns chans att föräldrar får uppgifter från GIK, arbetar i Kommun eller tänker gå som företagare.
- Matchställ: Lagen inventerar sina matchväskor och är beredda att i år kommer u-sektionen att kräva viss kompensation från lagkassorna om det fattas ställ.
- Inomhustider: Nina kommer att ha ett möte lite längre fram ang bokning av inomhustider. Klubben rekommenderar att man inte i för tidig ålder tränar året runt utan att man har ett naturligt avbrott efter att säsongen är slut, har en paus och tidigast börjar att träna inomhus i mitten på november igen. Detta för att främja nyfikenhet på andra sporter/intressen.
- Tänk på att ha en bra dialog lagen emellan då det gäller upp/ned-låning av spelare. Upp/nedlåning sker alltid mellan ledare inte genom föräldrar.
- Domararvode: Domaransvarig för varje lag som har pengar att kräva in för domarinsats mailar till Erika på Levenskogs hur många minuter totalt era spelare har dömt så skickar de över pengarna till ansvarig som sen delar ut till de spelare som har dömt.
- Domare för 9-manna: Har ej fungerat bra i år när de äldre skulle komma ner för att döma (A-lag, U-lag herr). Förslag att det bildas en domargrupp kanske för de som inte spelar längre (förslag tvillingarna Anerös, Tilda Eriksson) mot en liten ersättning. Årets kvalitet av dömning har varit bristfällig. Ex. P06/07 har 6 matcher detta året som det inte kommit någon domare alls.
- Nytt möte för U-ledare i mitten november där vi går igenom serie-anmälningar för nästa år.
- Några punkter från våra ledare: PRIO- det saknas ofta uppskrivet vilka lag som ska byta om i vilket omklädningsrum.

Vad händer med våra 05-or nästa år?

Anmäl till Kommunen att det är många nät i målen som är trasiga.

Varför är anläggningen helt avstängd vid Dam/Herr-matcher?

Vi kan träna och komma ombytta eller låna GIKs omklädningsrum.

Ledare önskar bättre återkoppling från kansliet när de mailar frågor.

Hälsningar Malin Henriksson